

《单词百科:humanoid是什么意思?humanoid怎么发音?humanoid的解释和用法》

英语单词humanoid是什么意思?humanoid怎么读?humanoid怎么发音?简答网为您整理了humanoid的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



humanoid怎么读

humanoid的读音:[hju:m n d]

humanoid的意思

1、n.仿真机器人;类人动物;

humanoid的近义词

1、anthropoid adj.(猿)似人的;(人)似猿的;

2、anthropological adj.人类学的;

- 3、hominid n.原人，类人动物;
- 4、hominoid n.人科的动物;
- 5、human adj.人的;人本性的;通人情的;

humanoid的双语例句

- 1、Their features are avian, making them resemble humanoid birds or raptors.

他们的特征是类飞禽, 让他们看起来像人形的鸟或者猛禽.

- 2、Biped robot with heterogeneous legs (BRHL) is a new pattern humanoid robot.

异构双腿行走机器人 (BRHL) 是一种全新的类人机器人模式.

- 3、Shoot the red ball with a humanoid cannonball.

你要用人形炮弹设计红色的球.

- 4、A humanoid body in the midst of which a powder cannon has been grafted.

在像人的身体中央嫁接接入了一枚粉装的炮.

- 5、The control method has already verified by humanoid robot teleoperation control experiment.

该控制方法已通过仿人形机器人的遥操作控制实验得到了验证.

- 6、Trolls are robust humanoid creatures with stone like skin. Trolls are known to regenerate wounds.

巨魔们和人类体型类似,但是强壮而且皮肤坚硬如石, 他们以能够自我恢复伤口而出名.

- 7、He savored the presence of humanoid females he deemed attractive.

他欣赏他认为有吸引力的人类女性的风度.

- 8、Even in the ones that seem humanoid, like the apes and the monkeys?

甚至在那些看起来好像猿人的动物, 像大猩猩和猴子?

- 9、This paper presents the humanoid robotic leg that is driven by a pneumatic artificial

muscle.

提出一种用气动人工肌肉驱动的仿人型机器人腿.

10、The humanoid Chinese character recognition system.

4仿人汉字识别系统.

11、Humanoid beings exist in higher dimensions.

有人特点的生命存在于更高维度内.

12、The team recently introduced a humanoid kitchen robot that can serve tea and other drinks.

该校的研究团队近来推出一种像人的厨房机器人,它们会为人奉茶和其他饮料.

13、Humanoid Animation I features the most complex walk cycle ever recorded for an animation tutorial video.

人体动画功能最复杂的步行周期记录的动画视频教程.

14、The Kappa is a scaled humanoid with a turtle shell on its back.

河童是一种长鳞的人型生物,背后背有龟壳.

15、The paper presented research on state transition method for humanoid robots complex motion planning.

提出一种针对类人机器人复杂运动的状态转换规划方法.

16、The studies on humanoid robot attract more and more interests in the field of intelligent robot.

仿人机器人是当前智能机器人研究领域中最最新的研究方向之一,并引起了广泛的注意.

17、Garkisen strange humanoid captain of the key items falling what's the use?

加基森人形怪掉落物品船长的钥匙有什么用?

18、The humanoid named Saya is multilingual , can do roll calls and give assignments according to sun.

这个机器人被取名“佐屋”，她不仅可以讲多种语言，还可以完成点名、布置家庭作业等教学任务。

以上是简答网为您整理的humanoid怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于hu

manoid的用法、hu

manoid的释义、humanoid的相关详情请点击：

<https://dict.jiandongshicai.cn/humanoid>

